春節檢疫專案之民眾

自主健康管理期間執行 COVID-19 抗原快篩說明

Precautions for COVID-19 rapid antigen tests during the self-health management period of inbound passengers

■ 因應全球 COVID-19 Delta 變異株流行,為加強疾病監測,**所有入境旅客均需於檢疫期滿自主健康管理期間第6至7天(入境後第20至21天)**,以「COVID-19家用快篩試劑」檢測一次,並以簡訊回報快篩結果。

In response to the global epidemic of COVID-19 Delta variants and in order to strengthen disease surveillance, the all inbound passengers are required to take a rapid self- test between the 6th and 7th day of the self health management period (the 20th and 21st day after entry) and report the result by replying message.

※ 例如:10月4日入境(第0日)·則於10月24日(第20日)至10月25日(第21日)間 進行快篩。

For example, if you arrive in Taiwan on October 4th (Day 0), you should take the test between October 24th (Day 20) and October 25th (Day 21).

■ 自主健康管理期間第 7 天時將有簡訊通知您於當天晚間 8 時前回復快篩結果,如為快篩陽性,請主動聯繫當地衛生局或撥打 1922,並依指示前往指定採檢院所進行 PCR 檢測。

On the Day 7 of the self health management period, there will be a text message to inform you to reply the test result before 8:00 p.m. of the same day. If the result is positive, please contact the local health bureau or call the toll-free hotline, 1922. Follow instructions to go to the designated hospital for PCR testing.

■ 本快篩試劑為公費提供·請您務必妥為保管(室溫保存)·並依包裝盒內所附之「使用說明書」 進行採檢及操作。

This rapid test kit is provided at public expense. It is reminded that you must keep it properly (store at room temperature), and conduct the test according to the "Instruction Manual" enclosed in the box.

■ 快篩試劑之採檢操作請參考下列影片:

https://www.youtube.com/watch?v=GySXZV5d9s4

Please refer to the following web link for the instructional video of the test procedure.

https://www.youtube.com/watch?v=5wMqGuTMnTo